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10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 6.11.2017  
 
 
Berešová: 
Čo sa týka zberu lístia, dostala som informáciu od ľudí, fajn, neskutočne veľa sa tam 
vyviezlo, len čo sa týka konkrétne toho lístia, bolo by dobré, no neviem ako, ale spústa lístia 
ešte je nanovo opadaných a nanovo ešte opadá. Čiže, opakovanie aj keď nie v takom merítku, 
v takom rozsahu, ako tie kontajnery boli dané na ten jesenný zber, nejakou formou ešte to 
zvyšné lístie, ktoré ešte dopadá urobiť nejakú akciu na to, to som myslela. 
 
PhDr. Čižmár: 
Zber lístia prebieha pravidelne v jednotlivých sekciách mesta. Dnes bola vlastne pokrytá celá 
južná časť, myslím od centra Paričan, alebo od kruhového objazdu, smerom von z mesta, 
takže jednotlivo po uliciach, resp. po častiach mesta každý deň sa organizuje.  
 
Berešová: 
Áno, ale čo sa týka cyklistického chodníka Drehňovská ulica, čo je napojená na tú stranu, 
konkrétne kde bývam aj ja, tak tam tie chodníky sa nezametajú. To my, ktorí tam bývame, 
zhrabujeme a musíme to riešiť, či už do kuka nádob, alebo proste, to tam nepatrí. Čiže urobiť 
nejaké zberné miesto, trebárs už keď pri tom parčíku, keď to takto nazývam, vytýčiť si deň, 
kedy by sa to odviezlo naraz a k tomu dňu urobíme brigádu a to tam nachystáme.  
 
Davala: 
Zber lístia prebieha v danom období. Tak, ako pán primátor spomenul, dnes  bolo zberané 
lístie z Ulice M. R. Štefánika od predajne Andorka až po nadjazd a v poobedňajších hodinách 
od nákupného centra Paričan až po bývalú starú pekáreň. Toho lístia je také množstvo, že my 
denne vyvážame tri, štyri traktorové vlečky na úložisko toho lístia a snažíme sa všade, aj keď  
sú nahrabané nejaké kôpky, ktoré si nahrabali občania aj toto upratať. Najviac takýchto kôp je 
na Varichovskej ulici a na priľahlých uliciach, čiže aj toto upratujeme. Konkrétne zajtra, 
pokiaľ nám počasie umožní máme v pláne robiť Škultétyho, Varichovskú, Hollého, 
Rastislavovu, tieto ulice, čiže možno sa dostaneme až na Drehňovskú, pani poslankyňa, ale 
ozaj všetko sa naraz nedá a pokiaľ občania majú záujem, kľudne môžu to lístie hrabať  
a umiestniť niekde a my ho upratame.  
 
Berešová: 
Dobre, to som chcela počuť, či je možnosť, žeby sme urobili brigádu, urobili kôpku toho lístia 
a nahlásime. Čiže nebude problém, keď nahlásime, príde sa zobrať, hej. 
 
PhDr. Čižmár: 
Stále to takto funguje na podnet občana.  
 
 
 
Určené: 
- mestské aktivačné stredisko 
 
 


